Ref no.

BA/N/25/08/402

BAP/N/25/08/467

BA8/N/25/08/277

1/9/2025

通告 NOTICE News

To: All Residents of Bel-Air

致: 貝沙灣各住戶

Improvement Work of Landing Deck and Drone Vertiport in Cyberport Waterfront Park

數碼港海濱公園升降平台及無人機升降場改善工程

DETAILS 詳情:

Service Centre was informed that the captioned improvement work is conducting in Cyberport Waterfront Park from 18 August 2025 (Monday) to 23 November 2025 (Sunday). During this period, a section of Waterfront Park will be fenced off. Please note that there may be noise and dust during this time. The contractor will take all necessary precautions to minimize any disruptions caused by their work.

Should you have any enquiries regarding the captioned issue, you may contact us or Hong Kong Cyberport Management Company Limited at 3166 3800.

Thank you for your attention.

服務中心獲悉,數碼港海濱公園於 2025 年 8 月 18 日(星期一)至 2025 年 11 月 23 日(星期日)進行題 項改善工程。在此期間,部分海濱公園將被圍起來。請注意,期間可能會有噪音和灰塵產生。承辦商將採 取一切必要的預防措施,以減少其工程所造成的干擾。

如對上述事官有任何查詢,各住戶可聯絡服務中心或致電 3166 3800 予數碼港管理有限公司。

敬希垂注!

升降平台及無人 機升降場 Landing Deck and Drone Vertiport



數碼港海濱公園 Cyberport Waterfront Park













This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One-stop Mobile Apps 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司

(PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼: C-191466)

Phase 1-3 Service Centre 第 1-3 期服務中心: 【2989 6000 <u>bel-air.service.centre@pcpd.com</u> Phase 4-6 Service Centre 第 4-6 期服務中心: 【 2989 6350 ■ bel-air.on.the.peak@pcpd.com





張貼至 Post Until

23/11/2025